



Félicitations

À l'occasion du mois sacré de Ramadan, la Doyenne de la Faculté de Droit et des Sciences Politiques de l'Université Djillali Bounama à Khemis Miliana, le Professeur **Taïbi Souad**, tient à adresser ses sincères félicitations à toute la famille de la faculté, en leur souhaitant la bénédiction du jeûne de ce mois et de ses prières, ainsi que la miséricorde et la satisfaction divine et la bonne santé, la prospérité.

Ramadan béni.

Congratulations

On the occasion of the blessed month of Ramadan, the Dean of the Faculty of Law and Political Science at Djillali Bounama University in Khemis Miliana, Professor **Souad Taïbi**, is pleased to extend her heartfelt congratulations to the faculty family, wishing you success in your fasting and prayers during this month. May God honor you with His forgiveness and satisfaction, and may He bless us with abundant health, goodness, and blessings.

Blessed Ramadan.

